

## دعوة للمنشآت الصحية

من منطلق الدور الرقابي على الأجهزة والمستلزمات الطبية، ووفقاً لقانون إنشاء الهيئة الوطنية لتنظيم المهن والخدمات الصحية رقم (38) لسنة 2009، سوف يتم تطبيق الموافقة على استخدام الأجهزة والمستلزمات الطبية في المنشآت المرخصة من قبل الهيئة، للتأكد من الأجهزة الطبية ومطابقتها للتالي:

- معايير الجودة والسلامة العالمية.
- النشاط المرخص من قبل الهيئة للمنشأة.

حيث سيتم عقد ورشة عمل مفصلة لآلية التطبيق وعليه تود الهيئة دعوة الأشخاص المعنيين بالأجهزة الطبية في المنشآت الصحية.

يوم الأثنين الموافق 21 أكتوبر 2019 في تمام الساعة 10 صباحاً في مبنى الهيئة الطابق الثامن، قاعة الاجتماعات رقم 1.

**ملاحظة: حيث أنه من المزمع تطبيق هذه الآلية شهر نوفمبر 2019.**

## Healthcare Facilities Invitation

In accordance with the supervisory role on medical devices and in accordance with the establishing law of NHRA No. (38) for the year of 2009, the permit to use medical devices Healthcare Facilities licensed by NHRA will be applied to ensure the compliance of medical devices to the followings:

- Quality and safety international standards.
- The license activity of the Healthcare Facilities.

NHRA would like to invite the concerned persons with medical devices in health facilities for the workshop regarding permit to use, where the entire process of application will be explained. it is scheduled to be:

on Monday 21 October 2019, at 10:00am, in NHRA Building, Floor 8th meeting Room no. 1.

**Note: It is planned to apply this mechanism in November 2019.**